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Verksamhetsplan för Geysir 2022 
Under 2022 kommer vi att fortsätta jobba för att öka antalet medlemmar i föreningen, dels 

genom att behålla gamla medlemmar, dels genom att värva nya. Målet är uppsatt till att öka 

med 8-9 stycken varje år fram till 2025 då vi vill vara 170 medlemmar i föreningen.  

Under 2022 kommer vi att fortsätta föreningens etablering på ovalbanan i Tingsryd genom att 

lägga våra aktiviteter där så mycket det är möjligt. 

Ett annat fokusområde är föreningens barn och ungdomar. Vi hoppas att genom riktade 

aktiviteter kunna locka till oss fler barn och ungdomar men framför allt behålla de vi redan 

har. 

Vi tror att Coronapandemin kommer påverka vår verksamhet även under 2022. Vi fortsätter 

därför att följa läget noga och håller oss uppdaterade kring FHS riktlinjer och allmänna råd. 

Inför var evenemang gör vi en riskbedömning utifrån läget.  

Medlemmarnas önskemål som framkommit under 2021 har legat som grund för valet av 

aktiviteter under 2022 

 

Utbildnings/träning: 

• Tävlingsintroduktionskurs med Jenny Wiktorsson. Ett teoritillfälle och två 

programridningstillfällen. 

• 2-dagarskurs på travet med Heimir Gunnarsson och Eyjolfur þorsteinsson 

• Intressant och inspirerande föreläsning på höstmötet. 

 

Ungdomar: 

• gratis lektionsträningstillfällen för Marie Mattsson och Moa Svensson 

• lovläger 

• subventionerat anmälningsavgifter på övriga aktiviteter 

 

Tävling: 

• Vårtävling (sport) på ovalbanan 

• Sommarkeppni på ovalbana 

• KM (sport) på ovalbanan 

 

Övriga aktiviteteter: 

• Hemma-hos ritter 

• Kadriljträningstillfällen 

• Tvådagars långritt 

• Gemensam resa till SIHS (Sweden international horse show) 

• Försäljning av delikatesskorg inför julen 

• Funktionärer på BCC den 17/9 på travet 

 

Styrelsens planerade aktiviteter under året: 

• SIF Riksstämma (3 april), ordförandekonferens/höstkonferens 

• Distriktsårsmöte 

• Styrelsemöten  
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• Kontinuerlig dialog och möten med RF SISU, Tingsrydstravet och Tingsryds kommun 

• Sponsorarbete 

• Byte av hemsida 


